
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Θεσσαλονίκη, 25/4/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3' 

Νότιου Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υγείας 
 
ΘΕΜΑ: «Προβληματική η λειτουργία του Κέντρου Υγείας Πάτμου - 
  σοβαρές ελλείψεις εφημερευόντων ιατρών, μη κάλυψη των 
  αναγκών των νησιωτών και των τουριστών και δη εν όψει 
  τουριστικής περιόδου» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση κατοίκων της Πάτμου και εργαζομένων στο Κέντρο 
υγείας Πάτμου, σοβαρά είναι τα προβλήματα που αντιμετωπίζει το Κέντρο 
Υγείας του εν λόγω νησιού, εξαιτίας της έλλειψης ιατρικού προσωπικού και 
της αδυναμίας εφημερίας των εναπομεινάντων ιατρών, αφού ήδη τελούν υπό 
την πίεση των εξαντλητικών ωραρίων, θέτοντας σε κίνδυνο την ασφάλεια των 
ασθενών λόγω της εργασιακής κόπωσής τoυς και δημιουργώντας εύλογη 
ανησυχία στους κατοίκους, καθώς και στους επισκέπτες του νησιού για το 
κατά πόσον είναι επαρκής η παροχή ιατρικής φροντίδας στο νησί της Πάτμου. 
Μας μετέφεραν οι προαναφερόμενοι ότι, παρά τις προσπάθειες της τοπικής 
αυτοδιοίκησης και τις υποσχέσεις από τους αρμόδιους φορείς για βελτίωση 
της κατάστασης, η υγειονομική περίθαλψη εξακολουθεί να βρίσκεται σε 
κρίσιμη κατάσταση, εξαιρετικά ανησυχητική για τη δημόσια υγεία. Ζητούν οι 
ως άνω την άμεση και ουσιαστική παρέμβαση του Υπουργείου Υγείας, 
κρίνοντας ότι είναι επιτακτική ανάγκη η προστασία των κατοίκων και η 
διασφάλιση της εύρυθμης λειτουργίας του Κέντρου Υγείας Πάτμου. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Ποια είναι τα άμεσα μέτρα που προτίθεται να λάβει το Υπουργείο Υγείας για 
την κάλυψη των ελλείψεων ιατρικού προσωπικού στο Κέντρο Υγείας Πάτμου, 
ώστε να διασφαλισθεί η πλήρης λειτουργία του και να μην υπάρξουν κενά στη 
φροντίδα των πολιτών και των τουριστών; 
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2. Η προγραμματισμένη επιδότηση για την προσέλκυση ιατρών στην περιοχή 
φαίνεται να αντιμετωπίζει δυσκολίες στην εφαρμογή της. Ποιες είναι οι 
ενέργειες που θα ληφθούν, ώστε να εξαλειφθούν τα διαδικαστικά εμπόδια και 
να καταστεί ελκυστική η θέση για τους ιατρούς; 
 
3. Έχοντας υπόψη την αυξανόμενη ανάγκη για υγειονομική κάλυψη το 
καλοκαίρι, ιδιαίτερα λόγω του τουριστικού κύματος, ποια είναι τα 
συγκεκριμένα σχέδια του Υπουργείου για την ενίσχυση της υγειονομικής 
υποδομής και την αύξηση των εφημερευόντων ιατρών στο Κέντρο Υγείας 
Πάτμου κατά την καλοκαιρινή περίοδο; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 




